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U 
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niet vaak e-mail van 

EN 

Ontdek waarom dit 

belangrijk 
is 

(geanonimiseerd)

Geachte 

gemeenteraad, 

en 

college 

van 

burgemeester 

en wethouders. 

  

Me 

verbazing 

heb ik 

kennisgenomen 

van het feit dat u zomaar een 

omgevingsvergunning 

heeft 

afgegeven 

voor de bouw van twee 

padelbanen bij 
de 

tennisvereniging 

te Montfoort 
terwijl 

er veel 

bezwaren 

tegen zijn. 
U heeft deze bezwaren zomaar naast u 

neergelegd 

want 

tja 
het was 

natuurlijk 

een 
belofte 

van 

mevrouw 
BM 

tijdens 
de bouw 

van 
het nieuwe kind centrum. De tennis twee banen 

opgeven 
en daar in eerste instantie 1 tennisbaan voor 

terug. Maar ja 
toen kwam de 

padelsport 
om de 

hoek. En 
ja 

hoor ineens is daar een 

vergunning 

verleend zonder ook 
maar 

enigszins 

de 

regels 

te 

volgen 

voor de 

aanleg 

van deze 

geluidsoverlast gevende 

banen. Er is inmiddels een 

hoorzitting 

geweest 

en daar werd 
nog 

maar eens 

duidelijk 
dat de bezwaarmakers totaal net 

gehoord zijn/ 

worden. De 

geluidstechnicus 

die 
er 

zat neemt totaal verkeerde waardes 
over, handleiding padel. 

In 

IJsselstein mocht de bouw 

gelukkig 

niet 

doorgaan vanwege 

deze 

geluidsoverlast. 

Ik 

vraag 

u 

dringend 

de 

beslissing 

voor de 

omgevingsvergunning 

in te trekken 
op 

basis van de eisen waaraan deze banen 

moeten voldoen. 

Allereerst de aftand tussen de banen en de 
kinderboerderij, 

school. Deze is te kort voor de 

aanleg 

van 

padelbanen. 
Een school met daarin een 

kinderopvang op nog geen 
40 meter is een 

geluidsgevoelig 

gebouw 

zoals 
u 

zo mooi 

zegt 

in 
uw verweer. 

De 
klappen 

met 
een padel 

racket 
zijn 91 decibel, 

dus 
2 

banen met 4 
spelers per baan, 

reken maar uit. 
Samenvattend, 

de 

omgevingsvergunning 

moet van 

tafel. 
Wij zijn 

met wat bezwaarmakers 

verenigd 

en 

gaan 
ons beraden over 

stappen 
want deze 

beslissing 

kan 

gewoon 

niet. En als het kind centrum 
er 

niet 

gekomen 
was 

dan ook de 
padelbanen 

niet, 
dus de tennis 

gaat 

maar 

op 
zoek naar een andere locatie als ze willen 

padellen. Uitspraken 
over 

die 

lastige 

bezwaarmakers door de voorzitter van de tennis kunnen ook niet 
he, wij 

hebben het recht 

om in bezwaar 

te gaan. 

Zoals 
wij 

het 
nu bekijken zijn 

het beloftes 
en afspraakjes 

die het 

daglicht 

niet 

kunnen en 

mogen verdragen. 

De 

regels 

worden 
gewoon 

maar 

door jullie aangepast 

zodat deze 

beloftes 

waargemaakt 

kunnen 
worden, 

niet dus. 
Op 

deze locatie 

passen geen 
padelbanen. 

Leest 
u 

de 

handleiding padel 
nog 

maar eens 

goed 

door dan zult u zaken 

tegenkomen 

waar nu totaal 

geen 

aandacht aan 

gegeven 
is. 

lmpulsgeluiden, 

overlast voor 

dieren, bewoners, 
bezoekers van het 

park. 

Kortom, 
denk 

nog 

even heel 

goed 

na. 

(geanonimiseerd)

Met 
vriendelijke groet, 

Patricia Aschman 


